

## UFO styrelsemöte

20160112

### Närvarande: Magnus, Robert, Cattis, Jennie

1. Mötet öppnas
2. Dagordningen godkännes
3. Meddelanden:
  - a. Nya regler släpptes den 11 januari 2016. Mail har gått ut till ledare. I stort sett ingen förändring, men vid Walk over behöver inte yngre lag betala längre.
  - b. Bidragsansökan: vi har gjort en ansökan och fått pengar från UFF för att få hjälp med idrottslyftet.
  - c. Supporterklubben: vi har sökt bidrag som ska gå till utbildning av tränare.
  - d. Busshyra: vi har fått en förfrågan om lag kan söka bidrag hos UFO till att hyra buss, t ex vid cuper. Vi diskuterar frågan, men kommer fram till att vi inte har den möjligheten.
  - e. Foto 30/5, mer info kommer
  - f. Fogisregistrering: de flesta lagen har svarat i vilken grupp de vill spela i år.
  - g. Lagrapporter: **F0102** tränar två ggr/vecka. Laget ska ha möte inför säsong -16, bland annat för att se vilka som ska spela. **F04** tränar tillsammans med F0102, men lagen ska anmälas till varsin serie. Ska på Göranssons cup i januari. **P0304** Tränar inomhus, ska också på Göranssons cup. **P0506** Laget har tränarbrist just nu, vad vi vet. Vi avvaktar svar från eventuella ledare. Laget är anmälda till seriespel. Laget **F0506** finns inte längre. En 05 som ville fortsätta har gått till F04, de 06:or som vill fortsätta kommer att erbjudas ett lag tillsammans med **F0708**. De har inte kommit igång ännu, men kommer spela i 07-grupp. Samma gäller för **P0708**. De två lagen kommer förmodligen att träna tillsammans. **PF09** fortsätter med fotbollslek. **PF10** kommer att startas upp senare i vår.
  - h. Fjälliden: Anders Richter går i pension i juni. Maria Vantola är ny ansvarig för bokningen av Fjällidens planer.
  - i. Ekonomi: inkomstuppgifter från ledare under fotbollsskolan samt domare är klara. Lagen har tom fredag på sig att registrera i LOK för hösten. Bokföringen och budgeten ska skickas innan BSK:s årsmöte.
  - j. Domare: vi tappar 2-3 st domare inför säsongen, så vi tar gärna emot nyanmälningar.
4. Fotbollsskolan: Vi behöver ny huvudledare i år, då Tove Ohlström slutar.
5. Verksamhetsberättelsen är snart klar att skickas in.
6. Jennie kontaktar skolan för att få en namnlista över barn födda -10, inför ett nytt lag.
7. Materialinventering: Sportmässan är den 24/1, Cattis tar med lista med våra behov och önskemål av inköp.
8. Styrelselagen 5-6/2: då ska vi bland annat uppdatera diverse dokument.

9. Ledarmötet 23/2: punkter att ta upp är bl a laguppställningar, önskemål om träningsdagar och -tider, vår värdegrund och policy – något att ta upp på föräldramöten.

10. Mötesdagar 2016

- 16/2 Styrelsemöte i klubblokalen, Sisu deltar
- 29/2 Ledarmöte, klubblokalen (Magnus, Robert fika-ansvariga)
- 8/3 Styrelsemöte hos Jennie
- 12/4 Styrelsemöte hos Robert
- 19/4 Ledarmöte, klubblokalen (Jennie, Maria fika-ansvariga)
- 10/5 Styrelsemöte hos Magnus
- 7/6 Styrelsemöte, Fjälliden
- 28/6 Styrelsemöte, terminsavslutning
- 9/8 Styrelsemöte hos Maria
- 13/9 Styrelsemöte hos Cattis
- 11/10 Ledarmöte, klubblokalen (kiosk-fika)
- 8/11 Styrelsemöte hos Jennie
- 13/12 Styrelsemöte hos Magnus, budget 2017

Kvar att boka in: Styrelsehelg 21/10?

Ledarfest/kick-off mars?

11. Inga övriga frågor

12. Mötet avslutas